
 

Zápisnica zo IX. plánovaného zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva v Rajeckých Tepliciach, 

 konaného 29. 02. 2024 

 
 

MsZ začalo o 17:03 hodine. 

 

 Prítomní poslanci: 8, ospravedlnený: 1. Prítomných poslancov bola nadpolovičná väčšina, 

MsZ bolo spôsobilé rokovať a uznášať sa. Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor mesta Ing. 

Ambróz Hájnik, PhD. Primátor mesta informoval, že z dnešného zastupiteľstva bude vyhotovený 

audiovizuálny záznam, ktorý bude umiestnený na webovom sídle mesta a zároveň upozornil, aby 

prítomní nepoužívali osobné údaje v diskusných príspevkoch pri jednotlivých bodoch rokovania.   
 

Za overovateľov zápisnice určil: Ing. Pavol Bielik a p. Stanislav Majerčík. 

Za zapisovateľku bola určená: slečna Gašparíková. 

 

Primátor mesta dal hlasovať o nasledovnom programe rokovania: 

 

1. Kontrola plnenia uznesení.  

2. Hodnotiaca správa o činnosti Mestskej polície v Rajeckých Tepliciach za rok 2023.  

3. Zriaďovacia listina Dobrovoľného hasičského zboru Rajecké Teplice a Poluvsie a menovanie 

veliteľov Dobrovoľného hasičského zboru Rajecké Teplice a Poluvsie.  

4. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra ku návrhu viacročného rozpočtu a programového 

rozpočtu mesta Rajecké Teplice na roky 2024 – 2026.  

5. Viacročný rozpočet a programový rozpočet mesta Rajecké Teplice na roky 2024 – 2026 . 

6. Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením č. 46-64/2023.  

7. Spoločný program rozvoja Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2023 – 2027.  

8. Sprava hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2023.  

9. Správa komisie na ochranu verejného záujmu.  

10. Informácie o projektoch mesta.  

11. Informácie zo zasadnutí komisií. 

12. Interpelácie poslancov.  

13. Všeobecná rozprava. 

 

Primátor informoval, že v rámci všeobecnej rozpravy budú 2 body: 

1. Použitie rezervného fondu na kapitálové výdavky. 

2. Zmena rozpočtu č. 1/2024 týkajúca sa použitia prostriedkov RF na EK 717 ZPS Harmónia 

realizácia nových stavieb a na EK 716 Projektová dokumentácia MŠ Poluvsie. 

 

Hlasovanie: 
za: 7 proti: 0 zdržal sa: 1 neprítomní: 1 

 Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína Pialová, 
 Ing. Pavol Bielik, PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

 Stanislav 

Majerčík 

Jozef Knapec   

Navrhnutý program bol schválený. 

 

 



1. Kontrola plnenia uznesení. 

Hlavný kontrolór mesta Rajecké Teplice predložil Mestskému zastupiteľstvu v Rajeckých 

Tepliciach prehľad plnenia uznesení v súlade so schváleným Plánom kontrolnej činnosti za obdobie 

roku 2023. Počet prijatých uznesení v roku 2023 bol 82, z čoho 37 bolo splnených a 10 je 

v realizácii. Informoval, že sa teraz budú dopĺňať aj uznesenia za rok 2024 s tým, že za rok 2023, 

ktoré boli splnené budeme vypúšťať. Informoval, že ide o informatívnu správu. 

 

Do diskusie sa prihlásili: 

Mgr. Slyško – opýtal sa na uznesenia z minulého zastupiteľstva, ktoré neboli podpísané. Jedným 

z nich bolo uznesenie č. 79/2023. Informoval, že si pozeral zákon 596/2003 O štátnej správe 

v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov . Informoval o § 25 

a odcitoval bod č. 2 z tohto zákona. Ozrejmil jednotlivé skutočnosti. Ďalej informoval o  bode 4, 

ktorý hovorí o zložení a počte členov rady školy, podľa ods. 2 a 3. Poprosil primátora mesta, či by 

to mohol zdôvodniť alebo zaslať záväzné právne stanovisko právne stanovisko.  

primátor mesta – opýtal sa ku čomu má poskytnúť stanovisko. 

Mgr. Slyško – informoval, že na základe jeho osobného názoru bol jeho pozmeňujúci návrh v súlade 

so zákonom. Požiadal o vysvetlenie alebo o právne stanovisko.  

primátor mesta – informoval o jednotlivých skutočnostiach a objasnil dôvody, z ktorých spomínané 

uznesenie nepodpísal. 

Mgr. Slyško- požiadal o oficiálne právne stanovisko.  

Mgr. Slyško – opýtal sa na uznesenie ohľadom odpadového hospodárstva. Informoval, že pri 

schvaľovaní úveru odznela na Finančnej komisii informácia, že pokiaľ poslanci budú súhlasiť 

s úverom na skládku a na auto, že primátor sa garantoval, že cena smetí nepôjde hore alebo bude 

nižšia. Opýtal sa, prečo ani toto uznesenie nebolo podpísané.   

primátor mesta – informoval, že toto uznesenie nepodpísal z dôvodu, že ak by nastala situácia, že 

by to nebolo presne na tejto úrovni, čo by bolo nesplniteľné, mohli by sme byť v rozpore so 

zákonom a museli by sme odpady dotovať z finančných prostriedkov mesta. Informoval, že majú 

právo ako poslanci MsZ zlomiť jeho veto trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov a 

skonštatoval, že už je po limite. Povedal, že cieľom združenia je, aby poplatky boli nižšie, alebo 

vyrovnané ako sú v súčasnej dobe. 

Ing. Lamoš – skonštatoval, že bolo povedané, že mesto nemôže doplácať na komunálny odpad a na 

jeho likvidáciu. Opýtal sa, že minulý rok sme doplácali minimálne 8000 €. 

primátor mesta – ozrejmil že cieľom mesta je stanovenie vývoj rozpočtu a poplatku tak, aby 

nemuselo doplácať. Skonštatoval, že odhad sa môže niekedy líšiť a tým pádom môžu nastať tieto 

zmeny, kedy je sadzba pre poplatníkov stanovená nižšie. Podotkol, že ide o okolnosti, ktoré vzniknú 

počas roka.  

prednostka mesta – informovala, že náklady na zber odpadov sa počítajú z nákladov predošlého 

roka. Ozrejmila ďalšie skutočnosti. 

primátor mesta – informoval, že nám tento rozdiel spravilo aj otvorenie prevádzky technických 

služieb v Rajeckých Tepliciach, kde môžu ľudia odovzdávať odpad, ktorý sme potom odovzdávali 

na skládku, aby sa skvalitnili služby občanom. Skonštatoval, že aj týmto je spôsobený rozdiel, ktorý 

nebol pokrytý finančnými prostriedkami plánovanými v roku 2022.  

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícii na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=vevnNIe9JU&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjb

Luk&index=1 (časová stopa od 00:00 do 13:15) 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 1/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

berie na vedomie  

kontrolu plnenia uznesení. 

https://www.youtube.com/watch?v=vevnNIe9JU&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=1
https://www.youtube.com/watch?v=vevnNIe9JU&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=1


Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 1 neprítomní: 1 

Ing. Daniel Lamoš,     Stanislav Majerčík 

JUDr. Katarína Pialová, Ing. Pavol Bielik, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína Baďurová,  

 Ing. Milan 

Grochal, PhD. 
Jozef Knapec 

Uznesenie č. 1/2024 bolo prijaté. 

 

2. Hodnotiaca správa o činnosti Mestskej polície v Rajeckých Tepliciach za rok 2023. 

Primátor mesta informoval, že v zmysle zákona SNR č. 564/1991 Zb. o obecnej polícií, § 26a 

ods. (1), predložil náčelník MsP správu o činnosti, ktorá bola zaslaná všetkým poslancom. 

Informoval, že materiály mali poslanci vopred k dispozícii na prerokovanie. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 2/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 

Hodnotiacu správu o činnosti Mestskej polície v Rajeckých Tepliciach za rok 2023 

II. berie na vedomie 

Hodnotiacu správu o činnosti Mestskej polície v Rajeckých Tepliciach za rok 2023 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 1 

Ing. Daniel Lamoš,    Stanislav Majerčík, 

JUDr. Katarína Pialová, Ing. Pavol Bielik, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

Uznesenie č. 2/2024 bolo prijaté. 

 

3. Zriaďovacia listina Dobrovoľného hasičského zboru Rajecké Teplice a Poluvsie a 

menovanie veliteľov Dobrovoľného hasičského zboru Rajecké Teplice a Poluvsie. 

Primátor mesta predniesol Mestskému zastupiteľstvu návrh na vymenovanie DHZO 

Rajecké Teplice-Poluvsie. Informoval, že veliteľa  dobrovoľného hasičského zboru mesta (obce) 

schvaľuje mestské (obecné) zastupiteľstvo v zmysle § 33 ods.4) zákona č. 314/2001 Z. z. o ochrane 

pred požiarmi v znení neskorších predpisov. Skonštatoval, že všetky skutočnosti boli uvedené 

v materiáloch, ktoré mali poslanci vopred k dispozícií na prerokovanie. Informoval, že mesto malo 

kontrolu od hasičov na základe ktorej sme to museli dať do poriadku. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 3/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

schvaľuje  

Zriaďovaciu listinu hasičskej jednotky dobrovoľného hasičského zboru mesta Rajecké Teplice. 

 

 

 

 

 



Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 1 

Ing. Daniel Lamoš,    Stanislav Majerčík, 
JUDr. Katarína Pialová, Ing. Pavol Bielik, 
PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

Uznesenie č. 3/2024 bolo prijaté. 

 

uznesenie č. 4/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

schvaľuje  

Zriaďovaciu listinu hasičskej jednotky dobrovoľného hasičského zboru mesta Rajecké Teplice-

Poluvsie. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 1 

Ing. Daniel Lamoš,    Stanislav Majerčík, 
JUDr. Katarína Pialová, Ing. Pavol Bielik, 
PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

Uznesenie č. 4/2024 bolo prijaté. 

 

uznesenie č. 5/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

vymenúva  

Do funkcie veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru mesta Rajecké Teplice Ferdinanda 

Repku. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 1 

Ing. Daniel Lamoš,    Stanislav Majerčík, 
JUDr. Katarína Pialová, Ing. Pavol Bielik, 
PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

Uznesenie č. 5/2024 bolo prijaté. 

 

uznesenie č. 6/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

vymenúva  

do funkcie veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru mesta Rajecké Teplice – Poluvsie 

Maroša Januru. 

 

 

 

 

 



Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 1 

Ing. Daniel Lamoš,    Stanislav Majerčík, 
JUDr. Katarína Pialová, Ing. Pavol Bielik, 
PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

Uznesenia č. 6/2024 bolo prijaté. 

 

4. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra ku návrhu viacročného rozpočtu a 

programového rozpočtu mesta Rajecké Teplice na roky 2024 – 2026. 

Primátor mesta informoval o návrhu rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké 

Teplice na roky 2023 – 2025. V dôvodovej správe bolo uvedené celé znenie návrhu. Poslanci mali 

materiály na prerokovanie vopred k dispozícii. Hlavný kontrolór mesta odporučil mestskému 

zastupiteľstvu schváliť návrh rozpočtu na rok 2024 a rozpočet na roky 2025 a 2026 zobrať na 

vedomie. 

hlavný  kontrolór – informoval, že toto stanovisko predkladal pri prvom predkladaní návrhu  

rozpočtu, skonštatoval, že sa na ňom nič nemení. 

 

Do diskusie sa prihlásili: 

Ing. Lamoš – opýtal sa, že v hodnotiacej správe vychádzal prebytok mesta 900 000 € 

hlavný kontrolór – objasnil, že to bol stav k nejakému dátumu, z 10 mesiaca, skonštatoval, že je to 

v princípe neaktuálne. 

Ing. Lamoš – opýtal sa, či je známy alebo odhadovaný koncoročný zostatok. 

primátor mesta –  informoval, že im bol zaslaný e-mailom.  

Informoval, že ide o sumu 198 581,79 €. 

prednostka mesta – skonštatovala, že to bude závisieť od záverečného účtu. 

hlavný kontrolór – ozrejmil rozdiel medzi rozpočtovým a účtovným zostatkom. 

Ing. Lamoš – opýtal sa aký máme hotovostný ostatok. 

primátor mesta – povedal, že to môžeme dodatočne poslať.  

prednostka mesta – informovala, že p. Knapcová to môže poslať, keď bude uzavretý rok. 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na  

uznesenie č. 7/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

berie na vedomie  

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice k návrhu programového 

rozpočtu mesta Rajecké Teplice na roky 2024 – 2026. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 1 

Ing. Daniel Lamoš,  Stanislav Majerčík, 

JUDr. Katarína Pialová, Ing. Pavol Bielik, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

Uznesenia č. 7/2024 bolo prijaté. 

 



5. Viacročný rozpočet a programový rozpočet mesta Rajecké Teplice na roky 2024 – 

2026. 

Primátor mesta stručne informoval o návrhu na viacročný rozpočet a programový rozpočet 

Mesta Rajecké Teplice na roky 2024 – 2026. V dôvodovej správe bolo uvedenie celé znenie návrhu, 

ktorý mali poslanci k dispozícii pred zastupiteľstvom. 

 

Do diskusie sa prihlásili: 

 

Ing. Lamoš – skonštatoval, že na minulom MsZ neschválili rozpočet asi prvýkrát počas fungovania 

mesta a objasnil, čo to znamená. Informoval prítomných, čo je rozpočet mesta. Porovnal ako 

funguje príprava rozpočtu v Žiline. Skonštatoval, že v Rajeckých Tepliciach bol rozpočet 

predložený neskoro a každý poslanec mal právo do toho zasiahnuť. Uviedol položky jednotlivých 

nákladov, na základe ktorých rozpočet neschválili. Objasnil ďalšie skutočnosti. Skonštatoval, že 

rozpočet má byť dokumentom, ktorý určuje, čo chceme v meste robiť a rád by si na tomto MsZ 

prešiel tento rozpočet a našli by sme spôsob ako ho schváliť. Ďalej informoval, čo všetko v minulom 

roku ako poslanci schválili a skonštatoval, že to sú stále otvorené veci a tieto položky sú 

nevyčerpané. Spomenul konkrétne prípady a uviedol, že všetky problémy sa snažil dať do rozpočtu.  

primátor mesta – skonštatoval, že porovnávať Rajecké Teplice so Žilinou mu príde nereálne 

a poprosil vždy rozpočet mesta porovnávať s porovnateľným mestom. Informoval, že rozpočet bol 

poslancom zaslaný v dostatočnom predstihu a tiež, že keď v minulosti dostávali materiály neskôr 

nikdy sa nevyhovárali na časovú tieseň. 

Mgr. Slyško – skonštatoval, že primátor stanovil stretnutie k rozpočtu na pondelok 27.11.2023 na 

17:00 a materiály dostali v sobotu nad ránom, ktoré neboli kompletné. 

primátor mesta – informoval, že na tomto stretnutí to malo byť vysvetlené. Objasnil ďalšie 

skutočnosti. Ďalej uviedol, že neprišiel žiadny iný návrh a z Finančnej komisie vyšiel výstup, že 

všetci členovia okrem Ing. Lamoša odporučili rozpočet prijať. 

Ing. Lamoš – skonštatoval, že na Finančnej komisii žiadali o doplnenie niektorých údajov a že mali 

sľúbený prehľad aj v tabuľkovej forme. 

primátor mesta – ozrejmil, že im boli poskytnuté všetky materiály okrem miezd zamestnancov, na 

ktoré nemajú právo a komunikoval to s viacerými právnikmi. Objasnil ďalšie skutočnosti.  

Ing. Lamoš – skonštatoval, že nechceli mzdy. 

primátor mesta – prečítal e-mail od Ing. Lamoša zo dňa 26.1.2024.  

Ing. Lamoš – opýtal sa koľko je dohodárov. 

primátor mesta – informoval o dohodároch mesta a skonštatoval, že tieto informácie boli poslancom 

poskytnuté. Spomenul, že na decembrovom MsZ poslanci deklarovali, že vypracujú nový návrh 

rozpočtu. Informoval, že e-mailová komunikácia nastala vzhľadom k tomu, že sa poslanci 

nevyjadrili. Oboznámil o rozpočtových opatreniach, ktoré poslanci berú na vedomie a spravidla sa 

dávajú ex post. Ozrejmil ďalšie fakty. Vyjadril sa k projektu kanalizácie, ktorý bol schválený 

v Konskej. Skonštatoval, že projekty veľkého rozsahu trvajú dlhší čas a informoval v akom štádiu 

tohto projektu sú Rajecké Teplice. Zmienil sa, že za celý rok 2023 nevidel od niektorých poslancov 

žiadny záujem. Skonštatoval, že na plánované stretnutia neprišli. Informoval o termínoch kedy sa 

snažil zvolať stretnutia. Uviedol dátumy a časy pozvaní na jednotlivé stretnutia, na ktoré poslancov 

pozýval mailom aj osobne.  

Mgr. Slyško - opýtal sa na dohodárov, koľko ich je, aké sú predmety, načo sú dohody a či je 

dostupná informácia aká je celková suma koľko sme uhradili na dohodárov. Ozrejmil situáciu 

v oblasti dohodárov v minulých rokoch. 

Ing. Lamoš – prečítal e-mail s primátorom mesta ohľadom Združenia skládky. Informoval, že chcel 

len zápisnicu zo Združenia. Skonštatoval, že nemá zmysel pokračovať v tejto debate a že by prešiel 

k rozpočtu. 



primátor mesta – reagoval, že nie je pravda, čo povedal. Prečítal spomínaný e-mail. 

JUDr. Pialová – vyzvala, aby sa vrátili k rozpočtu.  

Ing. Bielik – skonštatoval, že ako člen Finančnej komisie do dnešného dňa nemá od predsedu nijaký 

protinávrh, ani návrh na úpravu rozpočtu. 

PharmDr. Masaryková – navrhla, aby sa vrátili k rozpočtu. Skonštatovala, že bez rozpočtu nie je 

možné v meste nič realizovať. Je to základný finančný zákon mesta. Povedala, že rozpočet je živý 

organizmus. Povedala, že nikdy nemali rozpočet tak skoro, aby to stihli všetko prelúskať a že 

rozpočet aj podklady a body zapracúvajú na doraz. Podotkla, že mesto je živý proces, veľa vecí 

prišlo na poslednú chvíľu. Skonštatovala, že rozpočtovým provizórium mesto zabijeme, že mesto 

ostane stagnovať. Ak nie je schválený rozpočet, mesto sa nemôže zapájať do projektov, nemôže 

poskytovať dotácie. Informovala, že rozpočtovými opatreniami môžeme rozpočet meniť, upravovať 

ho v priebehu roka. Poprosila poslancov, aby rozpočet schválili. 

primátor mesta – informoval o čerpaní na dohodárov v rokoch 2022 a 2023. Následne prečítal  

e-mail do Ing. Lamoša. 

Ing. Lamoš – podotkol, že kanalizácia s rozpočtovým provizóriom nesúvisí. 

primátor mesta – informoval o projektoch, s ktorými rozpočtové provizórium súvisí. 

prednostka mesta - informovala, že teraz, keď nie je schválený rozpočet, mesto nemôže 

realizovať projekty, na ktoré má podané žiadosti o NFP. 

Ing. Lamoš – informoval, že má pripravený pozmeňovací návrh na zmenu rozpočtu vo viacerých 

narozpočtovaných  položkách. Zmeny sa týkajú hlavne zníženia položiek miezd a odvodov na 

jednotlivých úsekoch, zníženie položiek určených na Výkon funkcie primátora a prednostu, 

zníženie položky vyčlenenej na Spravodajcu RT. Navrhol zvýšenie finančných prostriedkov 

v položkách na Cyklomagistrálu, obstaranie projektovej dokumentácie na splaškovú kanalizáciu 

v 1. etape a webovú stránku mesta. Ďalej z navrhnutého rozpočtu odporučil vyškrtnúť nevyčerpané 

náklady na plánované 3 stojiská, položku plánovanú na financovanie TICu, pokiaľ nebude v TIC 

viditeľná informácia o podpore mesta a položku vyčlenenú na Tovary a služby pri organizovaní 

kultúrnych aktivít. 

 

Celé znenie pozmeňovacieho návrhu je dostupné na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=-

vevnNIe9JU&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=1 (časová stopa od 

1:01:26 do 1:06:36) 

https://www.youtube.com/watch?v=EmvjCXWx3jA&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPy

OjbLuk&index=3 (časová stopa od 00:00 do 16:18) 

 

Po predložení pozmeňujúceho návrhu prebehla diskusia. 

Do diskusie sa prihlásili: Mgr. Slyško, JUDr. Pialová, Ing. Lamoš, PharmDr. Masaryková, Ing. 

Bielik, primátor mesta, prednostka mesta, p. Grossová 

Z radov verejnosti: p. Mužík, p. Koššová, p. Perkovičová, p. Štiffelová 

V rámci diskusie diskutovali o potrebe stojísk v meste, financiách vyčlenených na Spravodajcu 

mesta, TIC v Rajeckých Tepliciach. Ďalej prerokovávali financie, ktoré boli v rozpočte vyčlenené 

na kultúrne akcie a aparatúru na meste, na všeobecný materiál využívaný na meste.  

P. Koššová sa prihovorila poslancom, informovala o činnosti Nádej a opýtala sa ako budú  deliť 

peniaze na pre Nádej. 

p. Perkovičová – predsedníčka Jednoty dôchodcov, informovala o tejto organizácií a o ich 

aktivitách. 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=-vevnNIe9JU&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=1
https://www.youtube.com/watch?v=-vevnNIe9JU&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=1
https://www.youtube.com/watch?v=EmvjCXWx3jA&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=3
https://www.youtube.com/watch?v=EmvjCXWx3jA&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=3


Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=-

vevnNIe9JU&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=2 (časová stopa od 

20:55 do 1:06:36) 

https://www.youtube.com/watch?v=EmvjCXWx3jA&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPy

OjbLuk&index=3 (časová stopa od 00:00 do 57:05) 

 

Po ukončení diskusie p. primátor dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu Ing. Lamoša: 

  za: 5 proti: 0 zdržal sa: 3  neprítomný: 1 

Ing. Daniel Lamoš, Stanislav Majerčík, 
Mgr. Rastislav Slyško,  

Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD.  

 JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Ing. Pavol Bielik 
 

Jozef Knapec 

 

Nakoľko bol pozmeňujúci návrh bol schválený primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 8/2024 v zmysle pozmeňujúceho návrhu 

Mestské zastupiteľstvo 

I. Schvaľuje 

Rozpočet a programový rozpočet Mesta Rajecké Teplice na rok 2024 v znení prijatých 

zmien. 

II. Berie na vedomie 

Rozpočet a programový rozpočet Mesta Rajecké Teplice na roky 2025-2026. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Daniel Lamoš,    Stanislav Majerčík, 

JUDr. Katarína Pialová, Ing. Pavol Bielik, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

Uznesenia č. 8/2024 bolo prijaté. 

 

6. Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením č. 46-64/2023. 

Primátor mesta predniesol návrh o zmene rozpočtu opatrením č. 46 – 64/2023 v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu mesta Rajecké Teplice na rok 2023. Poslanci 

mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že Finančná komisia tento bod 

zobrala na vedomie. 

 

Do diskusie sa prihlásili: 

Ing. Lamoš, Mgr. Slyško, PharmDr. Masaryková, JUDr. Pialová, primátor mesta, hlavný kontrolór  

Z radov verejnosti: p. Mišura, p. Ďuračinská, p. Personová,  

 

V rámci diskusie sa prerokovávali presuny jednotlivých položiek a návrh na odstránenie Dodatku 

č. 1 k zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta Rajecké Teplice, časť VII § 22. 

Ďalej poslanci diskutovali o kompetencii primátora robiť presuny v rámci rozpočtu do výšky 

5 000,00 € a o aktuálnom znení Zásad hospodárenia prijatých v r. 2018, účinných od 01.01.2018 

 

Ing. Lamoš – predniesol pozmeňujúci návrh na odstránenie Dodatku č. 1 k zásadám hospodárenia 

s finančnými prostriedkami mesta Rajecké Teplice, časť VII § 22 Schvaľovanie zmeny rozpočtu 

primátorkou v znení: Primátorka mesta je oprávnená schváliť rozpočtové opatrenia a rozpočtový 

https://www.youtube.com/watch?v=-vevnNIe9JU&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=2
https://www.youtube.com/watch?v=-vevnNIe9JU&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=2
https://www.youtube.com/watch?v=EmvjCXWx3jA&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=3
https://www.youtube.com/watch?v=EmvjCXWx3jA&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=3


presun výdavkov v rámci schváleného rozpočtu mesta do výšky 5 000,00 € v rámci jednej položky. 

Celková výška schválených príjmov a výdavkov sa nesmie zmeniť. 

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=UiC3drUHSvo&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyO

jbLuk&index=3 (časová stopa od 00:00 do 52:05) 

 

JUDr. Pialová – požiadala uviesť do zápisnice, že: „Tento návrh nemáme v bode programu 

a nemôžeme o tom na dnešnom MsZ rokovať. Nikto nenavrhol žiadnu zmenu zásad hospodárenia 

do zmeny programu zaradiť.“ 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. .../2024 

Mestské zastupiteľstvo 

berie na vedomie  

a) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 46/2023 vo výdavkovej  

a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

b) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 47/2023 vo výdavkovej 

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

c) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 48/2023 vo výdavkovej  

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

d) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 49/2023 vo výdavkovej  

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

e) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 50/2023 vo výdavkovej  

a časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

f) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 51/2023 vo výdavkovej  

a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

g) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 52/2023 vo výdavkovej  

a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

h) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 53/2023 vo výdavkovej  

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice 

ch) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 54/2023 vo výdavkovej  

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

i) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 55/2023 vo výdavkovej  

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

j) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 56/2023 vo výdavkovej  

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

k) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 57/2023 vo výdavkovej  

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

l) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 58/2023 vo výdavkovej  

a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

m) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 59/2023 vo výdavkovej  

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

n) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 60/2023 vo výdavkovej  

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

o) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 61/2023 vo výdavkovej  

a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

p) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 62/2023 vo výdavkovej  

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

https://www.youtube.com/watch?v=UiC3drUHSvo&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=3
https://www.youtube.com/watch?v=UiC3drUHSvo&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=3


q) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 63/2023 vo výdavkovej  

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

r) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 64/2023 v príjmovej a  

vo výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice 

 

Hlasovanie k rozpočtovým opatreniam: 

za: 3 proti: 4 zdržal sa: 1 neprítomný: 1 

JUDr. Katarína Pialová, 

Ing. Pavol Bielik 

PharmDr. Mária Masaryková,  

Ing. Daniel Lamoš, 

 Mgr. Rastislav Slyško, 

Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

Stanislav Majerčík Jozef Knapec  

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Následne primátor mesta predniesol návrh na  

uznesenie č. 9/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

schvaľuje 

Zmenu v dodatku č. 1 k zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta Rajecké 

Teplice, vypúšťa časť VII § 22. 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh: 

za: 5 proti: 3 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Daniel Lamoš,     

Mgr. Rastislav Slyško, 

Mgr. Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD., Stanislav Majerčík, 

JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária 

Masaryková, Ing. Pavol 

Bielik 

 Jozef Knapec  

Uznesenia č. 9/2024 bolo prijaté. 

 

7. Spoločný program rozvoja Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2023 – 2027. 

Primátor mesta informoval, že tento dokument bol schválený na Mestskom zastupiteľstve 

14.12.2023. Skonštatoval, že po schválení tohto dokumentu sme boli informovaní, že je potrebné 

do názvu doplniť Spoločný program rozvoja Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2023 – 

2027 (s výhľadom do roku 2030). Z tohto dôvodu je potrebné zrušiť uznesenie č. 75/2023 

a schváliť strategický dokument pod názvom Spoločný program rozvoja Združenia obcí Rajecká 

dolina na roky 2023 – 2027 (s výhľadom do roku 2030). 
Primátor mesta skonštatoval, že poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. 

 

Do diskusie sa prihlásili: 

Ing. Lamoš – skonštatoval, že tam nie je uvedené koľko stojí ten program Rajecké Teplice. 

primátor mesta – informoval, že 400,00 € na obec. 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 10/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

schvaľuje 

Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva č. 75/2023 zo dňa 14.12.2023 v celom 

rozsahu. 

 



Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Daniel Lamoš,    Stanislav Majerčík, 

JUDr. Katarína Pialová, Ing. Pavol Bielik, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

Uznesenie č. 10/2024 bolo prijaté. 

 

Následne primátor mesta predniesol návrh na  

uznesenie č. 11/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

schvaľuje  

Spoločný program rozvoja Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2023 – 2027 (s výhľadom 

do roku 2030). 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Daniel Lamoš,    Stanislav Majerčík, 

JUDr. Katarína Pialová, Ing. Pavol Bielik, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

Uznesenia č. 11/2024 bolo prijaté. 

 

8. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2023 

Hlavný kontrolór mesta predniesol na základe ustanovenia § 18f ods. 1 písm. e) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov Správu o kontrolnej činnosti za rok 

2023. Materiály mali poslanci vopred k dispozícií na prerokovanie. 

kontrolór mesta – informoval, že v zmysel zákona predložil MsZ správu z činnosti, ktorú vykonal 

za predchádzajúci rok. 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 12/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

berie na vedomie  

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice za rok 2023. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Daniel Lamoš,    Stanislav Majerčík, 

JUDr. Katarína Pialová, Ing. Pavol Bielik, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

Uznesenia č. 12/2024 bolo prijaté. 

 

9. Správa komisie na ochranu verejného záujmu. 

Ing. Pavol Bielik – predseda komisie na ochranu verejného záujmu informoval, že správa bola 

dodaná dodatočne, lebo sa nestihla dať na decembrové zastupiteľstvo. Predložil pri MsZ správu 



komisie. Konštatoval, že komisia sa zaoberala kontrolou podania majetkových priznaní poslancov 

mestského zastupiteľstva. Komisia konštatovala, že všetci si riadne splnili povinnosť vyplývajúcu 

zo zákona č. 357/2004 Z. z. v platnom znení – podanie Oznámenia funkcií, zamestnaní, činností a 

majetkových pomerov verejných funkcionárov za rok 2023. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 13/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie  

správu Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

Mesta Rajecké Teplice, podľa zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov  

II. konštatuje  

že všetci poslanci MsZ si splnili zákonom stanovenú povinnosť v lehote v zmysle čl. 7 ods. 

1 a v rozsahu stanovenom v čl. 7 ods. 2 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Daniel Lamoš,    Stanislav Majerčík, 
JUDr. Katarína Pialová, Ing. Pavol Bielik, 
PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

Uznesenia č. 13/2024 bolo prijaté. 

 

10. Informácie o projektoch mesta. 

Primátor mesta informoval, že poslancom bola zaslaná tabuľka s jednotlivými projektami. 

prednostka mesta – informovala o ZPS Harmónia, že projekt bol už riadiacim orgánom uzavretý,  

objasnila ďalšie skutočnosti. Ďalej informovala o pripravených projektoch: 3 kotolne v ZŠ a MŠ, 

rekonštrukcia Školskej jedálna, rozšírenia MŠ Poluvsie, revitalizácia Lipovej aleje, chodník pre 

peších a detské ihriská.  

 

Do diskusie sa prihlásili: 

Ing. Lamoš, Mgr. Slyško, Mgr. Baďurová, Ing. Grochal, PharmDr. Masaryková, prednostka mesta, 

primátor mesta. 

Z radov verejnosti: p. Záň, p. Štiffelová, p. Martiniak 

 

V rámci diskusie sa hovorilo najmä o pripravenom projekte vykurovania základnej školy 

a telocvične a o projekte Zariadenia pre seniorov Harmónia – plán otvorenia, kapacite zariadenie 

a cene za pobyt. 

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=UiC3drUHSvo&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyO

jbLuk&index=3 (časová stopa od 1:00:10 do 1:26:49) 

 

11. Informácie zo zasadnutí komisií. 

Primátor mesta požiadal predsedov komisií, aby informovali o rokovaniach komisií: 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=UiC3drUHSvo&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=3
https://www.youtube.com/watch?v=UiC3drUHSvo&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GPyOjbLuk&index=3


JUDr. Pialová – predsedníčka Komisie stavebnej a investičnej: 

- Opätovné prerokovanie vysporiadania pozemku pod komunikáciou na ul. Zátočná Rajecké 

Teplice – p. Jankech s manželkou, p. Janíček s manželkou – komisia trvala na svojom 

pôvodnom stanovisku, ktoré bolo potvrdené MsZ 15.12.2023, doporučili, aby z dôvodu 

prejazdnosti cesty, žiadosti nebolo vyhovené. 

- Vysporiadanie podielového spoluvlastníctva, pozemok pri Vile Milica – komisia prijala 

záver, že je potrebné doložiť overený geometrický plán a odporúča zrušiť a vysporiadať 

podielové spoluvlastníctvo k pozemku parcela C KN 514/3 k.ú. Rajecké Teplice dohodou. 

Parcely C KN 514/9 – 15, k.ú. Rajecké Teplice vytvorené GP overeným Okresným úradom 

Žilina dňa 21.12.2023 pod č. G1-2431/2023 sa stanú vlastníctvom Pavla Tarageľa a Miloša 

Tarageľa , parcela C KN 514/3, k.ú. Rajecké Teplice sa stane výlučným vlastníctvom mesta 

Rajecké Teplice. Parcely C KN 514/9 – 15, k.ú. Rajecké Teplice sú priľahlými pozemkami 

k budove č.s. 16 k.ú. Rajecké Teplice a preto komisia odporúča zakotviť do dohody možnosť 

scudzovať pozemky iba spolu s budovou, prípadne bytovým alebo nebytovým priestorom v 

budove. 

- Zmeny a Doplnky č. 14 ÚPN-SÚ Rajecké Teplice – komisia bola podrobne oboznámená 

o podkladoch a procese obstarávania a spracovania Zmien a Doplnkov č. 14 ÚPN-SÚ 

Rajecké Teplice - komisia zobrala na vedomie predloženú správu o procese obstarania a 

spracovania ZaD č.14 ÚPN-SÚ Rajecké Teplice a odporučila MsZ prijať návrh uznesenia. 

- Žiadosť o zámenu pozemkov v k.ú. Poluvsie nad Rajčankou – Peter Fajbík – Komisia 

odporučila MsZ prijať návrh uznesenia o zámene pozemkov po odsúhlasení Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Rajecké Teplice. 

- Žiadosť o vyjadrenie k upravenej projektovej dokumentácie, ktorá sa týkala elektrickej 

prípojky na pokračovaní ulice oproti kostolu – komisia súhlasila s posunom skrine Pris. 
- V bode Rôzne komisia diskutovala o sprístupnení zahradenej príjazdovej cesty, kde komisia 

skonštatovala, že nakoľko pozemok p.č. 235/14 je vo výlučnom vlastníctve spoločnosti 

MURUS s.r.o., Žilina, Mesto Rajecké Teplice nemá právo zasahovať do práv vlastníka a 

daný problém vyriešiť nemôže. 

 

Mgr. Baďurová – Komisia sociálnych vecí a bezpečnosti: 

Informovala, že väčšina prejednaných bodov odznela na dnešnom MsZ. 

- Skonštatovala, že po prerokovaní jednotlivých bodov diskutovali najmä o Zariadení pre 

seniorov Harmónia. Informovala o potrebe dofinancovania technického vybavenia 

a zabezpečenia stravy v ZPS Harmónia. 

 

Ing. Lamoš – Finančná komisia: 

Informoval, že komisia nebola uznášania schopná, komunikácia prebehla mailom. Skonštatoval, že 

najbližšie budú prerokovávať Rokovací poriadok mesta a zásady hospodárenia s majetkom mesta. 

 

Do diskusie sa prihlásili: 

Mgr. Slyško, Ing. Bielik, PharmDr. Masaryková, primátor mesta, prednostka mesta. 

 

V rámci diskusie predložil návrh Mgr. Slyško, či by nebolo dobré nastaviť konkrétne termíny 

zasadnutia komisií. Prednostka informovala, že je pripravený návrh harmonogramu prípravy 

zasadnutí MsZ, ktorý im bude zaslaný. Požiadala predsedov komisií o stanovenie termínov 

zasadnutí komisií v zmysle návrhu harmonogramu do 15.3.2024. 

Primátor mesta ďalej informoval, že odteraz bude komunikácia poslancov, týkajúca sa mesta, 

prebiehať cez neho, nie cez zamestnancov. 



 

Obsah jednotlivých vyjadrení dostupný na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=YCRoAJZFGCY&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GP

yOjbLuk&index=4 (časová stopa od 00:00 do 18:30) 

12. Interpelácie poslancov. 

Primátor mesta vyzval poslancov, ktorí chcú vystúpiť v tomto bode. Nakoľko sa nikto 

neprihlásil ukončil tento bod rokovania. 

 

13. Všeobecná rozprava.  

Primátor mesta predniesol v rámci všeobecnej rozpravy 2 body na prerokovanie: 

 

1. Použitie rezervného fondu na kapitálové výdavky. 

Primátor mesta informoval, že ide o dva projekty, ktoré už boli spomínané – Zariadenie pre 

seniorov Harmónia – práce naviac a doplatenie faktúry na Projektovú dokumentáciu ku projektu 

– Rozšírenie kapacity alokovanej triedy MŠ Rajecké Teplice v časti Poluvsie. Informoval, že 

materiály boli poslancom zaslané vopred k dispozícií na prerokovanie.  

 

Do diskusie sa prihlásili: 

Mgr. Slyško, Ing. Lamoš, primátor mesta, prednostka mesta. 

V rámci diskusie prediskutovali kapitálové a celkové výdavky na Zariadenie pre seniorov 

Harmónia a projekt MŠ v Poluvsí. 

 

Obsah jednotlivých vyjadrení dostupný na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=YCRoAJZFGCY&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GP

yOjbLuk&index=4 (časová stopa od 18:40 do 25:05) 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 14/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

schvaľuje  

  Použitie Rezervného fondu na kapitálové výdavky:   

 1. ZPS Harmónia – realizácia prác naviac vo výške 40 330,00€  

  2. Projektová dokumentácia k projektu – Rozšírenie kapacity alokovanej triedy  materskej 

školy Rajecké Teplice v časti Poluvsie vo výške 9 750,00€  

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 1 neprítomný: 1 

    JUDr. Katarína Pialová, Stanislav Majerčík,  

PharmDr. Mária Masaryková, Ing. Pavol Bielik, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD. 

 Ing. Daniel Lamoš Jozef Knapec 

Uznesenia č. 14/2024 bolo prijaté. 

 

2. Zmena rozpočtu č. 1/2024 týkajúca sa použitia prostriedkov RF na EK 717 ZPS Harmónia 

realizácia nových stavieb a na EK 716 Projektová dokumentácia MŠ Poluvsie. 

Primátor mesta informoval, že ide o zmenu schváleného Viacročného rozpočtu a 

programového rozpočtu mesta Rajecké Teplice na roky 2024 – 2026, ktorý bol dnes 

schválený. Je potrebné, aby bolo použitie prostriedkov Rezervného fondu zapracovaná do 

nového rozpočtu, keďže v jeho návrhu nebola.  
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Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 15/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

schvaľuje  

Zmenu rozpočtu č. 1/2024 v príjmovej a výdavkovej časti Rozpočtu a programového 

rozpočtu mesta Rajecké Teplice. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 1 neprítomný: 1 

JUDr. Katarína Pialová, Stanislav Majerčík,  

PharmDr. Mária Masaryková, Ing. Pavol Bielik, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD. 

 Ing. Daniel Lamoš Jozef Knapec 

Uznesenia č. 15/2024 bolo prijaté. 

 

Po ukončení hlasovania primátor mesta vyzval poslancov a prítomných, ktorý chcú vystúpiť 

v rámci bodu 13. Všeobecná rozprava.  

Do rozpravy sa prihlásili: 

Ing. Grochal – opýtal sa ako Združenie skládky odpadov Rajeckého regiónu stojí, či je tam nejaký 

progres, čo sa týka skládky a či už máme vysúťaženú firmu na tento rok. 

primátor mesta – objasnil jednotlivé skutočnosti aj skutočnosti, ktoré sa stali  od posledného MsZ. 

Informoval, že sa pracuje na novom harmonograme vývozov a o VO na nové vozidlo. 

Ing. Grochal – opýtal sa, či mali na združení stretnutie ohľadom triedičky na rok 2025, ktorá bude 

nevyhnutná pre skládku odpadov. 

primátor mesta – informoval, že zatiaľ povinnosť triedenie KO na skládke nie je daná zákonom 

a je to stále v štádiu rokovania. 

Mgr. Slyško – skonštatoval, že minister povedal, že je to posledný termín. Spomenul otázku 

mechanického vytrieďovania a spaľovania. 

PharmDr. Masaryková – informovala o probléme v likvidácií liekov, ktoré sa likvidujú len cez 

spaľovňu. Objasnila ďalšie skutočnosti. 

primátor mesta – informoval o možnosti riešenia Združenia skládky odpadov Rajeckého regiónu 

inou formou a. s. alebo s. r. o.  Informoval, že je to cieľom členov združenia do budúceho roka. 

 

Obsah jednotlivých vyjadrení dostupný na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=YCRoAJZFGCY&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GP

yOjbLuk&index=4 ( časová stopa od 26:57 do 36:40) 

Ďalej sa do všeobecnej rozpravy prihlásili: 

Mgr. Baďurová, Ing. Lamoš, Mgr. Slyško, primátor mesta. 

 

V rámci diskusie prerokovali radu MŠ, ktorá bola prediskutovaná aj na minulom MsZ. Diskutovali 

o voľbe členov Rady MŠ v súlade so zákonom NR SR č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve 

a školskej samospráve a Vyhláškou Ministerstva školstva SR č. 291/2004 Z. z., ktorou sa určujú 

podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom 

a finančnom zabezpečení. 

 

Obsah jednotlivých vyjadrení dostupný na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=YCRoAJZFGCY&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GP

yOjbLuk&index=4 (časová stopa od 36:45 do 46:40) 
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Ďalej sa do diskusie prihlásili: 

p. Vydarená, p. Grossová, Ing. Bielik, Ing. Lamoš, PharmDr. Masaryková, primátor mesta, 

prednostka mesta, Ing. Valúch, p. Záň 

 

V rámci diskusie p. Vydarená informovala prítomných o sťažnosti adresovanej na mestský úrad 

a poslancom mesta. Oboznámila prítomných o predaji v drevených stánkoch na námestí 

v Rajeckých Tepliciach a zmenách počas posledných rokov. Informovala o podanej žiadosti na 

prenájom stánku a objasnila ďalšie skutočnosti. Primátor mesta následne informoval o podnetoch 

predajcov z kamenných obchodov a trhovníkov. Ozrejmil jednotlivé skutočnosti o zákaze predaja, 

čo sa týkal textilu. Informoval, že hlavný kontrolór mesta túto sťažnosť prešetrí a následne jej 

pošleme vyrozumenie. Ing. Valúch informoval stručne o výmene názorov medzi p. Vydarenou 

a zamestnankyňami mesta. Uviedol, že komunikácia p. Vydarenej s p. Grossovou  a p. Bielikovou 

bola neprimeraná zo strany p. Vydarenej. Ďalej uviedol, že zo strany p. Vydarenej zaznela aj veta: 

„Ak by im doniesla podarúnky tak by dostala do prenájmu drevený stánok aj ona.“ 

p. Grossová objasnila, že s p. Vydarenou komunikovala od konca minulého roka. Informovala, že 

jednotlivé skutočnosti sú uvedené v mailovej komunikácií. Odôvodnila obsadenie drevených 

stánkov na námestí.  

 

Obsah jednotlivých vyjadrení sa priebežne nezapisoval, celé znenie diskusných príspevkov  

dostupné na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=YCRoAJZFGCY&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GP

yOjbLuk&index=4 (časová stopa od 46:50 do 1:23:56) 

 

Do diskusie sa ďalej prihlásila: 

Ing. Katarína Kráľová – skonštatovala, že je rada, že môžeme pristupovať k dotáciám, keďže bol 

schválený rozpočet. Požiadala o zverejnenie tabuľky s termínmi predkladania žiadostí na komisie 

pre občanov. Opýtala sa, či sú niekde dostupné zápisy z komisií. Informovala prítomných o oprave 

náučného chodníka Stratený budzogáň aj s menšou spoluprácou mesta Rajecké Teplice a obce 

Zbýňov. Nakoniec sa opýtala, či sa nezačne uvažovať o rekonštrukcií zatvoreného Komunitného 

centra Domček. 

primátor mesta – informoval, že po schválení rozpočtu pošle zamestnankyňa mesta žiadosti 

o dotácie predsedovi Komisie pre vzdelávanie, kultúru, šport a miestne komunity. 

 

Obsah jednotlivých vyjadrení dostupný na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=YCRoAJZFGCY&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GP

yOjbLuk&index=4 1:24:00 do 1:29:15) 

 

Do diskusie sa prihlásila: 

p. Kasmanová – opýtala sa na ulicu Osloboditeľov – osvetlenie cez železničný priechod, na 

odpadové nádoby, problém s konármi pri kúpalisku, zametanie ciest na uliciach. 

primátor mesta – objasnil jednotlivé skutočnosti.  

Prebehla diskusia k týmto pripomienkam. 

p. Kasmanová – opýtala sa na možnosť prekrtkovania kanalizácie na Zábrežnej ulici. 

primátor mesta – objasnil, že bude potrebné rokovať so spoločnosťou SEVAK. 

p. Kasmanová – opýtala sa veľké stromy, ktoré treba orezať a nahrabané kopy, ktoré treba odviezť.  

primátor mesta – požiadal p. Kasmanovú o spísanie všetkých podnetov a doručenie na Mestský 

úrad. 

 

Obsah jednotlivých vyjadrení dostupný na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=YCRoAJZFGCY&list=PL_6WYeaIV5Iocx75mG0Q2dn0GP

yOjbLuk&index=4 ( časová stopa od 1:29:20 do 1:39:00) 
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p. Vydarená – opýtala sa, či by bola možnosť prenajať si priestor, že by si zaplatila celú konštrukciu 

nového stánku. 

primátor mesta – skonštatoval, že na riešení vhodnom pre obe strany je možné sa dohodnúť.  

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie primátor mesta poďakoval za účasť všetkých 

prítomných a zasadnutie o 23:00 hod. ukončil. Obsah jednotlivých diskusných príspevkov ako aj 

celé zasadnutie MsZ je možné si pozrieť na audiovizuálnom zázname: 

https://www.rajecke-teplice.info/pages/videozaznamy 

 

 

 

 

 

 

 

 

    Ing. Ambróz Hájnik, PhD.             Ing. Zuzana Žideková 

primátor Mesta Rajecké Teplice      prednostka Mesta Rajecké Teplice 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:   Ing. Pavol Bielik  ............................................. 

 

     

Stanislav Majerčík  ............................................. 

 

 

Zapisovateľka:  Bc. Ivana Gašparíková ............................................. 
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